
 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
   
Sivistyslautakunta 07.04.2021 § 37    
      

 Keskusteltiin palveluverkkosuunnitelman henkilöstötiedotteesta, joka tulee jaettavaksi lähiaikoina 
 Koronapandemian asioita: 

o keskusteltiin kasvomaskien käytön laajenemisesta 6–11 -vuotiaisiin 
o yläkoulut siirtyvät hybridiopetukseen 12.4.-9.5.2021 
o keskusteltiin työntekijöiden tukemisesta pandemian aikana ja sen jälkeen 

 
 

 
 

  
 
 


